

# Sexual Assault Incident Notice

Chicago Police Department

Police Report R.D. Number: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_ Beat of Occurrence: \_\_\_\_\_

## Chicago Rape Crisis Hotline - 1-888-293-2080

**Free and Confidential -- Available 24 hours, 7 days a week**

If you have been sexually assaulted or abused, require sexual assault services, or need information about sexual assault, please call the hotline for:

- Non-judgmental emotional support.
- Counseling for you, your children and/or non-perpetrating significant other(s).
- Information on education and professional training.
- Information on legal and medical advocacy, including forensic exams, the criminal justice system, and protection orders.

**Remember: If you are in IMMEDIATE DANGER, you should immediately call 911.**

### RIGHTS OF SEXUAL ASSAULT SURVIVORS

**Incident Reporting:** Survivors of sexual assault or abuse are entitled to:

- Being treated with fairness, respect, dignity, and privacy.
- Have a police report made in Chicago for any sexual assault or abuse incident, including:
  - incidents perpetrated upon another person but that you witnessed.
  - incidents occurring in another country, city or state.
  - when you think you have been sexually assaulted or abused but are not sure.
  - by a third party, with your consent.
- Request compensation or receive benefits from the Illinois Crime Victims Compensation program for damages you suffered as a result of the crime by calling 1-800-228-3368.

If there are official criminal proceedings involved with your case, you are also entitled to be notified of court proceedings, communicate with the prosecution, and make a statement to the court at the judge's discretion. An advocate may attend court proceedings with you or inform you about the proceedings.

### Medical Services/Evidence Preservation:

Survivors of sexual assault should seek medical attention as soon as possible. You may request transportation to a hospital for emergency medical attention and evidence collection. The sooner the medical forensic exam is performed, the more evidence is available for collection.

You may not be sure whether or not you want to participate in the criminal justice process right now but it is important to know that critical evidence may be lost if you change clothes; take a bath, shower or douche; use the restroom; eat; smoke; or perform oral hygiene, depending on the nature of the attack. If you request medical forensic services, the hospital must offer a general medical exam, treat injuries, evaluate the need for medications, and collect forensic evidence.

A hospital must perform a forensic exam and complete an evidence kit up to 7 days after the assault if you request it, regardless of your age, but the longer you wait the likelihood of obtaining evidence decreases. The hospital will collect DNA and other biological evidence, will take photographs and will collect clothing that may contain evidence.

**You will NOT be billed for any services provided in the emergency room or for medical forensic services.** In addition, if eligible, the hospital will give you a voucher for 90 days of follow-up care. The nearest hospital which provides emergency medical and forensic services for sexual assault survivors:

Hospital Name: \_\_\_\_\_

Hospital Address: \_\_\_\_\_

Hospital Issued CheckPoint K Number: \_\_\_\_\_

This hospital employs a Sexual Assault Nurse Examiner:  Yes  No  Unknown

### Evidence Testing and Storage:

Hospital personnel will offer you options for reporting the sexual assault/abuse and for the collecting and testing of forensic evidence. You must provide written consent to have the collected evidence tested. You can also consent to having a sample of your urine tested for alcohol and all other legal and illegal drugs. Specific information on the consent to testing will be described on the consent form provided by hospital personnel. **If you have consented to the testing of evidence**, you are entitled to the following information that can be found on the Illinois State Police evidence tracking system CheckPoint:

- 1) The date the Chicago Police Department (CPD) sent the evidence to the Illinois State Police Crime Laboratory for testing.
- 2) Test results provided to the CPD by the laboratory, including but not limited to DNA test results and information about any drugs detected in urine or blood samples. If you request this information, it must be provided to you within 7 days of the CPD receiving the results from the laboratory. Your hospital issued K number and 6 digit PIN for your specific evidence will allow you or your designee to track the status of your evidence. If your K number is lost or misplaced, email CheckPointpin@chicagopolice.org. Please include your name, and Police Report R.D. Number in the email. **CheckPoint** can be accessed at <https://isp.illinois.gov/Forensics/SexualAssaultEvidence>.

**If you have evidence collected but are unsure about allowing law enforcement to test the evidence**, the evidence will be stored by the Chicago Police Department (CPD) for 10 years from today's date, or until your 28th birthday if you are under the age of 18. If you do not sign a written consent to release the evidence for testing prior to discharge from the hospital, you will have 10 years to decide to be tested. If you do decide to have it tested anytime within the 10 year period, you may contact the CPD Forensic Services Division at (312) 746-6740 to request that the evidence be tested. Additionally, you may request to be notified prior to the destruction of the evidence at the end of the 10 year storage period by contacting the detective assigned to your case. You or your designee must keep the CPD informed of the current contact information to whom information should be provided. The evidence collected will not be used to prosecute you for any offense related to the use of alcohol, cannabis, or a controlled substance.

### Investigations:

If a Detective does not meet with you at your home, the station, or hospital, he/she will contact you within 3-5 business days of filing the initial police report. Per 725 ILCS 203/20(e), a victim of sexual assault or abuse shall not be required to submit to an interview. Nevertheless, a report will be completed. If the incident reported to the Chicago Police Department occurred outside of Chicago, the below-listed agency will investigate:

Law Enforcement Agency Name: \_\_\_\_\_

Address: \_\_\_\_\_

Phone Number: \_\_\_\_\_

### CIVIL NO CONTACT ORDERS / ORDERS OF PROTECTION

Victims of sexual conduct or assault may petition for a Civil No Contact Order (CNCO) or Order of Protection (OOP) that can order the offender to have no contact with you and stay away from you and away from specific locations, including your residence, your work, or a school you both attend. **A person who violates a CNCO or OOP can be arrested.** The CNCO or OOP can be obtained in the criminal case or in civil court at the courthouse at 555 West Harrison St. in Chicago, between 8:30 am and 2:30 pm. There are no fees for the person requesting the order. While you can obtain a CNCO or OOP on your own, it is best done with the assistance of an advocate or attorney.

### SOURCES OF ASSISTANCE FOR CHILDREN

If you suspect a child is being abused or neglected, please call the: **DCFS Hotline 1-800-25-ABUSE**  
For specialized child and family counseling or advocacy services please call:

- **YWCA of Metropolitan Chicago RISE Children's Center** 312-733-2102
- **Children's Advocacy Center** 312-492-3700

REPORTING OFFICER'S NAME (PRINT) STAR NO.

REPORTING OFFICER'S NAME (PRINT) STAR NO.

# 性侵犯事件通知

芝加哥警察局

警方报告 R.D. 编号: \_\_\_\_\_

日期: \_\_\_\_\_

发生辖区: \_\_\_\_\_

## 芝加哥强奸案危机热线 - 1-888-293-2080

### 通话免费且内容保密 -- 全年全天候 24 小时热线

如果您曾遭受过性侵犯或虐待、需要我们提供性侵犯事件服务或有关性侵犯的信息，请拨打该热线以获得：

- 中立情感支持。
- 面向您、您的子女和/或其他不是侵犯者的重要人员的咨询。
- 关于教育和职业培训的信息。
- 关于法律和医疗倡议的信息，包括法医检查、刑事司法系统和保护令。

**请记住：如果您身处直接危险中，您应立即拨打 911。**

## 性侵犯幸存者的权利

**事件报告：**性侵犯或性虐待幸存者有权：

- 受到公平、尊重、有尊严和尊重隐私的对待。
- 在芝加哥完成任何性侵犯或虐待事件的警方报告，包括以下情况：
  - 您目睹其他人受到侵犯的事件。
  - 在其他国家、城市或州发生的事件。
  - 您认为自己已受到性侵犯或虐待但不确定时。
  - 经过您的同意，由第三方完成。
- 请拨打 1-800-228-3368，为您因犯罪而遭受的损害请求补偿或获得伊利诺伊州犯罪受害人补偿 (Illinois Crime Victims Compensation) 计划的福利。

如果您的案件涉及正式刑事诉讼，您还有权被告知法院审理情况、与检方沟通以及由法官酌情决定对法院陈述供词。一名维权者可以与您一起出席法庭审理或向您告知审理情况。

## 医疗服务/证据保全：

性侵犯幸存者应尽快寻求医疗救助。您可以请求运送到医院进行紧急医疗救助和证据收集。越早进行法医检查，可供收集的证据就越多。

您可能不确定现在是否要参加刑事司法流程，但请务必清楚如果您换衣服、进行盆浴、淋浴或冲洗阴道、上厕所、进食、吸烟或者进行口腔清洁，就有可能丢失关键的证据，具体取决于侵犯的性质。如果您请求医疗法医服务，医院必须提供一般医疗检查、治疗伤处、评估对药物的需求并收集法医证据。

如果您发出请求，无论您的年龄如何，医院必须在发生侵犯之后最多 7 天内进行法医检查并完成证据套件，但您等待的时间越长，获得证据的可能性就越小。医院将采集 DNA 和其他生物学证据、拍摄照片并收集可能包含证据的衣物。

对于在急诊室里提供的任何服务或者医疗法医服务，您无需支付任何费用。此外，如果您具备资格，医院将向您提供 90 天后续护理的凭证。距离最近的医院将为性侵犯幸存者提供紧急医疗和法医服务：

医院名称:

医院地址:

医院发放的 CheckPoint K 编号:

此医院聘用了性侵犯护士检查员:  是  否  未知

## 证据检测和储存:

医院工作人员将为您提供用于报告性侵犯/虐待以及收集和检测法医证据的选择。您必须提供书面同意，他们才能对所收集的证据进行检测。您还可以同意检测您的尿液样本是否含有酒精以及所有其他合法和非法药物。医院工作人员提供的同意书中将介绍关于同意检测的具体信息。如果您已同意证据检测，您有权获得以下信息，这些信息可在伊利诺伊州警察局证据跟踪系统 CheckPoint 中找到：

- 1) 芝加哥警察局 (Chicago Police Department, CPD) 将证据送至伊利诺伊州警方犯罪实验室进行检测的日期。
- 2) 实验室向 CPD 提供的检测结果，包括但不限于 DNA 检测结果以及在尿液或血液样本中检测到的任何药物的相关信息。如果您请求此信息，则必须在 CPD 收到实验室发出的结果之日的 7 天内向您提供。您或您指定的人员可以使用医院针对您的特定证据发放的 K 编号和 6 位数 PIN 码来跟踪证据状态。如果您的 K 编号丢失或遗失，请发送电子邮件至 CheckPointpin@chicagopolice.org。请在电子邮件中提供您的姓名和警方报告 R.D.编号。可通过 <https://isp.illinois.gov/Forensics/SexualAssaultEvidence> 访问 CheckPoint。

**如果您已收集证据但不确定是否允许执法机关对证据进行检测**，证据将由芝加哥警察局 (CPD) 从当天起储存 10 年，如果您未满 18 周岁，则将储存直至您的 28 岁生日。如果您在出院之前尚未签署释放证据进行检测的书面同意，您将有 10 年的时间来决定是否对其进行检测。如果您在该 10 年期限内的任何时间决定对其进行检测，您可以拨打 (312) 746-6740 与 CPD 法医服务部联系，以请求对证据进行检测。此外，您可以联系承办您案件的警探，以请求在 10 年储存期限结束时销毁证据之前收到通知。您或您指定的人员必须随时向 CPD 告知应向其提供信息的人员的当前联系信息。所收集的证据不会用于起诉您有关使用酒精、大麻或管制物质的任何犯罪行为。

## 调查:

如果警探未在您家中、警察局或医院与您见面，他/她将在提交初始警方报告之日的 3-5 个工作日内与您联系。根据 725 ILCS 203/20(e)，不得要求性侵犯或虐待的受害人进行面谈。无论如何都会完成报告。如果向芝加哥警察局报告的事件发生在芝加哥市以外，下列机构将进行调查：

执法机构应负责任:

地址:

电话号码:

## 民事禁止接触令/保护令

遭受性行为或侵犯的受害人可以请求民事禁止接触令 (Civil No Contact Order, CNCO) 或保护令 (Order of Protection, OOP)，可命令罪犯禁止与您接触，并且远离您和特定地点，包括您的住宅、您的工作地点或您就读的学校。**警方可以逮捕违反 CNCO 或 OOP 的人。**

您可以在刑事案件中或法院大楼的民事法庭中获取 CNCO 或 OOP，地址：芝加哥 555 West Harrison St.，时间：上午 8:30 至下午 2:30。请求判令的人不必支付任何费用。尽管您可以独自获取 CNCO 或 OOP，但最好在维权者或律师的协助下进行。

## 儿童的援助来源

如果您怀疑有儿童遭受虐待或忽视，请拨打：**DCFS 热线 1-800-25-ABUSE**

相关专业的儿童和家庭咨询或倡议服务，请拨打：

- 芝加哥大都市 YWCA RISE 儿童中心 **312-733-2102**
- 儿童倡议中心 **312-492-3700**

报告警官的姓名（正楷） 星章编号

报告警官的姓名（正楷） 星章编号